

**Markus Del Monego - Tastingbook : 91/100**

Dark purple colour with violet hue and almost black core. Elegant nose with refined fruit, juicy plums and elderberries, hints of mild spices in the background. On the palate well balanced with medium body and good length, juicy fruit balancing the firm tannins, discreet spiciness in the finish.

Neal Martin - Vinous : 89-91/100

The 2021 Château du Glana has a pretty, understated bouquet of cedar-infused black fruit, hints of cigar humidor emerging with time. The palate is medium-bodied with fine-boned tannins, quite elegant and fresh, with more red fruit percolating though on the harmonious finish. This is a well-crafted Saint-Julien. Drinking Window 2025 - 2040

Jeff Leve : 88-90/100

Flowers, currants, spice and underbrush show in the nose. On the palate, the wine is fresh, crisp and bright, with a lean to the savory, red currant side of the style range. Drink from 2023-2031.

Falstaff: 89/100

Dark ruby core, purple reflections, subtle brightening on the rim. Floral touches, hints of hibiscus, red cherries supported with hints of herbal savouriness. Lean, red berries on the palate, freshly structured with discreet tannins with salty-mineral and lemon citrus finish.

Bettane & Desseauve : 92/100**Terre de Vins : 91-92/100**

Une expression de fruit pleine d'allure et de tonus, cela s'annonce assez gourmand et vivace. En bouche, une chair élancée, aux tanins un peu mordants qui viennent chatouiller la matière, dans le profil croquant du millésime mais fort bien accompli.

Yves Beck : 90-92/100

Bouquet complexe aux nuances fruitées et minérales avec des notes de mûres suivies d'une touche de graphite puis de menthe. En bouche le vin a du corps et dispose de tannins veloutés. Sa structure acide assure bien les arrières et soutient le fruit jusqu'en finale. Belle réussite. 2025-2041

Le Figaro : 90-92/100

De la fraîcheur, de la rondeur et du charme pour un nez complexe, qui évolue entre notes florales, touches pâtisseries et légères notes fumées. La bouche dévoile des notes acidulées, qui rappellent le cassis. La fraîcheur est là, avec un joli dynamisme et une finale.

RVF: 89-90/100

Il possède un petit côté séducteur, avec une bouche plutôt souple et tendre et un fruit savoureux. La finale demeure encore un peu rigide.

Adrian Van Velsen – vvwine.ch : 89-91/100

Dezente Nase, braucht etwas Zeit, Kräuter und Cassis, dezent Holz. Der Gaumen ist rund und weich, zeigt eine reife Frucht, die markante Säure und gut integrierte Tannine stützen, rotfruchtiger, harmonischer Abgang. 2026-2040